
Protokoll 

Styremøte Nannestad JFF 

16. august 2021 kl 1830, klubbhuset 

Til stede: 

Lars Petter Aasen, styreleder 

Bendik Svendsøy, nestleder 

Øyvind Auli, kasserer 

Knut Harald Holst-Hansen, sekretær 

Ann Kristin Moen, varamedlem og ansvarlig for sosiale medier/hjemmesiden 

Karl Erik Bang, leder jaktgruppa 

Atle Wenger, leder fiskegruppa  

Hans Olav Røtterud, leder skyttergruppa 

Henning Larsen, husansvarlig (delvis tilstede) 

 

Forfall: Hanne Røtterud, styremedlem 

 

Agenda: 

1. Orientering om nye hjemmesider 

a. Norges JFF har endret design og funksjonalitet på hjemmesidene, og alle 

lokalforeninger skal gjøre det samme. Vi er godt i gang og Ann Kristin holder tak i 

prosjektet. Hun trenger input fra alle utvalgene for å få hjelp til redigering av 

gammelt stoff, eventuelt få inn nytt materiale samt bilder av den enkelte 

utvalgsansvarlige. Forslag til redigering og tekst/bilder man ønsker å få med sendes 

AK. Hun sørger for oppdatering. AK kontakter NJFF sentralt for å få nødvendig teknisk 

bistand. 

b. De nye sidene vil bl.a. ha en ny aktivitetskalender samt betalingsløsning via Vipps. 

c. AK og Bendik ser på oppgradering av våre FB-sider og har fått styrets OK på å 

publisere når det er klart. 

2. Økonomisk oversikt per 1.7.21 

a. Kasserer ga en muntlig orientering over økonomien så langt i 2021. Regnskapet er 

ikke ferdig på avstemmingsutfordringer, men regnskapet per 6 mnd ettersendes 

styremedlemmene i løpet av kort tid. Økonomien er fortsatt bunnsolid, og regnskap 

er i par med budsjett/forventninger. 

b. Styret ønsker å rydde opp i bruk av banker og de ulike konti foreningen har. Kasserer 

i samarbeid med ekstern regnskapsfører kommer med et forslag til disponering av 

foreningens likvider, fordelt på en driftskonto og en plasseringskonto i en bank. 

3. Investeringer 

a. Skytesimulator 

i. Hans Olav orienterte styret om tilbud fra Sim Way på skyesimulator. Etter to 

demonstrasjoner var konklusjonen at dette kan bli meget bra. Mange 

muligheter for å skape gode medlemstilbud.  

ii. Styret gikk enstemmig inn for anskaffelse av simulatoren. 

iii. Styrets leder vil søke om midler fra ulike stiftelser i forkant av bestilling. 

iv. Rammen for investeringen er innenfor vedtaket gjort på årsmøtet. 



v. Det må lages ent driftsopplegg for hvordan utstyret best kan utnyttes. 

Skyteutvalget lager et opplegg som vil stå klart før utstyret monteres 

b. Gapahuker 

i. Vi har fått OK fra Fearnley til å sette opp en gapahuk ved Østre Herretjern 

ii. Vi har fått OK fra Allmenningen om å sette opp en gapahuk ved Dalstjernet 

under forutsetning at størrelse, metode og utedo godkjennes av 

Allmenningen.  

iii. Styrets leder søker om midler før iverksettelse. 

iv. Styret var enstemmig på at dette er et bra tiltak. 

v. Oppsett, dvs dugnad, gjennomføres til våren 2022. 

4. Orientering fra utvalgene 

a. Fiskeutvalget 

i. Det er gjennomført fiskeslipp, Råsjøfestival, Romerikscup og 

Fylkesmesterskap i sommer. Alt har gått veldig bra, dog noe mindre 

deltagelse enn i fjor. Godt fiskekortsalg. Tømming av dam gjennomføres i 

månedsskifte september/oktober. 

b. Skyteutvalget 

i. Trening har foregått på banen siden mai. Bra besøk. Det har vært 

gjennomført dugnad på banen og vi har et meget godt samarbeid med 

Steinsgård skytterlag. Klubbmesterskap utgår pga restriksjonene ifm Covid-

19. 

c. Jaktutvalget 

i. Taksering er gjennomført, venter på resultatene. Mulige restriksjoner, evt 

bag-limit vurderes ut fra resultatet og meldes til jegere i god tid før jakta. 49 

av 50 jaktkort er solgt.  

ii. Jørn Lindholm fra grunneierlaget vil være på klubbhuset den 29. august og 

selge jaktkort på deres områder. Info legges ut på sosiale medier. 

5. Tilbud barn og unge 

a. Foreningen har per nå ingen aktiviteter rettet mot barn og unge. Bendik kommer 

med forslag til aktiviteter på neste styremøte. Tanken er å ha et årlig program med 

ulike aktiviteter. 

6. Dugnad klubbhus 

a. Det kalles inn til en større dugnad til våren. Henning vurderer arbeid som må gjøres i 

høst og kaller inn ved behov. 

7. Eventuelt 

a. Bendik foreslo å vise forbundets jubileumsfilm for medlemmer som en 

klubbhusaktivitet. Filmen er ennå ikke sendt ut. Hvis aktuelt, legges aktiviteten ut på 

SOME som et arrangement etter avtale med styrets leder. 

 

_______________________ ________________________ __________________________ 

Lars Petter Aasen  Bendik Svendsøy  Øyvind Auli 

 

_______________________ ________________________ __________________________ 

Karl Erik Bang   Hans Olav Røtterud  Atle Wenger 

 

_______________________ 

Knut Harald Holst-Hansen     Neste styremøte: 15. November kl 1830 


